
Spørsmål angående påbyggklasser i Vestland Fylkeskommune   22.11.20 

1. I sak 29/20 gjorde vi følgande vedtak.  

«Fylkesutvalet syner til tidlegare vedtak om å ta ned kapasiteten på vg3 påbygging til generell 
studiekompetanse og ber fylkesrådmannen synleggjere kva tiltak som allereie er lagt inn i 
utlysing/justering av opplæringstilbodet og den økonomiske konsekvensen av dette slik at dette vert 
skilt ut som eit eige Koronatiltak» . 

- Kva er gjort ifbm. dette vedtaket? 

2.Hvor mye koster ein påbygg klassene (PBPBY3)? Er det ulik kostnad på ulike skular? 

3.Er det ulike gjennomføringsgrad på dei ulike skulane? 
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